
 

PODSUMOWANIE POSIEDZENIA RADY OSIEDLA  
w dniu 27 listopada 2014 roku. 

1. Rada rozpatrzyła pozytywnie trzy wnioski mieszkańców o udzielenie bezzwrotnej 

zapomogi. Głosowanie: za – 17, przeciw – 0. 

2. Na wniosek Komisji Spraw Społecznych rada przeznaczyła 1500 zł z funduszu 

społeczno-kulturalnego na paczki świąteczne dla dzieci z najbiedniejszych rodzin 

naszego osiedla (Uchwała Nr 30/2014, głosowanie: za – 16, wstrzymało się – 1). 

3. Rada zdecydowała o udzieleniu pożyczki wewnętrznej ze scentralizowanego 

funduszu remontowego dla budynku Broniewskiego 20 na zakup i montaż urządzeń 

podnoszących ciśnienie wody. Zwrot pożyczki nastąpi w roku 2016 poprzez 

obciążenie funduszu remontowego budynku (Uchwała Nr 30/2014, głosowanie: za – 

16, wstrzymało się – 1). Na wniosek mieszkańców części lokali tego budynku 

uchwaliła również dodatkowy odpisu na fundusz remontowy z tych lokali na montaż 

drzwi w korytarzu (Uchwała nr 32/2014, głosowanie: za – 17, przeciw – 0).  

4. Uchwalono wysokość odpisu na scentralizowany fundusz remontowy osiedla dla 

lokali mieszkalnych na rok 2015 w wysokości 0,15 zł/m2, czyli w tej samej wysokości 

co w roku 2014. W uzasadnionych przypadkach fundusz scentralizowany służy 

udzielaniu wewnętrznych pożyczek budynkom, które nie mają środków na swoim 

funduszu remontowym (Uchwała nr 33/2014, głosowanie: za – 17, przeciw – 0). 

5. Uchwalono podniesienie odpisu na fundusz społeczno-kulturalny do 0,02 zł/m2. 

Zmiana nie spowoduje wzrostu opłat eksploatacyjnych dla mieszkańców. (Uchwała nr 

34/2014, głosowanie: za – 13, przeciw – 3, wstrzymało się - 1). 

6. Uchwalono zmianę stawek opłat za użytkowanie wieczyste w nieruchomościach: II 

(0,46 zł/m2), V (1,67 zł/m2), VI (0,90 zł/m2), XII (9,40 zł/m2). Podniesienie stawek 

wynika z podwyżki wprowadzonej przez Prezydent m.st. Warszawy z dniem 

01.01.2014. Stawka jest podnoszona stopniowo przez trzy lata, w roku 2016 opłata 

roczna będzie równa kwocie wynikającej z podwyżki. 

7. Administracja przedstawiła radzie projekt planu gospodarczo-finansowego na rok 

2015. Plan został stworzony we współpracy z Komisjami Rewizyjną i Gospodarki 

Zasobami Mieszkaniowymi. Rada przyjęła plan uchwałą nr 36/2014, głosowanie: za – 

13, przeciw – 2, wstrzymało się – 2. 

8. Rada zaopiniowała pozytywnie przyznanie premii dla kierownictwa administracji za 

trzy kwartały 2014 roku. 

Podsumowanie przygotowała Komisja Dialogu i Integracji 


